
 Zápis z veřejné schůze Spolku rodičů a přátel školy Praha – Kbely, z.s. ze dne 10.10.2024 Strana 1 z 2 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Přítomni: viz listina přítomných 
 
Program schůze: 

1. Schválení programu. 
2. Zahájení a uvítání hostů 
3. Předání slova hostů a prostor pro dotazy 
4. Přehled projektů tohoto kalendářního roku. 
5. Vyhlášení voleb do výkonného výboru a kontrolní komise SRPŠ 
6. Diskuze. 
7. Závěr. 

 

  Zahájení 
 

Schůzi předsedala Vladimíra Kolaříková. Vzhledem ke skutečnosti, že se v 18:00 nesešla 
usnášeníschopná nadpoloviční většina členů, byla v souladu se stanovami a pozvánkou svolána 
náhradní schůze od 18:10. Přítomno na této schůzi bylo 9 členů.  

 

1. Schválení programu 
 

Předsedající seznámila přítomné s programem schůze a vyzvala přítomné k případným 
připomínkám, které nebyly vzneseny. Program byl následně schválen ve znění, jaké bylo uvedeno 
na pozvánce.  

Schvalování: pro 9 přítomných, proti 0, zdrželi se 0. 

2. Zahájení a uvítání hostů 

Vladimíra Kolaříková představila přítomným členům i nečlenům SRPŠ pozvané hosty, kterými 
byla ředitelka ZŠ Kbely Eva Kulichová a zástupce zřizovatele, radní pro školství, sport a IT MČ 
Praha 19 Radek Petráň. Uvedla, že atmosféru školy a naše společné projekty chválí i lité, kteří 
s naší školou jen externě spolupracují, což je velký úspěch a pocta. 
 

3. Předání slova hostům a prostor pro dotazy 
 

Následně se ujala slova ředitelka Kulichová, která navázala na úvodní slovo předsedkyně 
výkonného výboru Kolaříkové. Společná setkání jsou pro školu velmi cenná. Ledacos se dá díky 
vzájemné komunikaci vyřešit, jen je třeba o bodech k řešení vědět. Neformální akce, na kterých se 
SRPŠ podílí, velmi napomáhají ke zlepšení vzájemné komunikace a propojení mezi školou, rodiči 
a dětmi. Některé akce SRPŠ jsou pro děti, některé pro rodiče a za školu vidí, že činnost SRPŠ má 
smysl. 
 
Dále pokračoval radní Petráň, který ocenil, že SRPŠ vytrvalo ve své činnosti i přes nevstřícné 
podmínky ze strany předchozího vedení školy. Zdůraznil důležitost činnosti SRPŠ i v tom, jak 
přispívá ke konstruktivní komunikaci mezi MČ, školou a rodiči. 
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4. Přehled projektů tohoto kalendářního roku. 

Paní Kolaříková představila přítomným schválené projekty pro rok 2024. Proběhla diskuze nad 
projekty, které již v tomto roce proběhly, i které SRPŠ ještě chystá. Mezi ně patří 22. 10. Den 
deskových her a 14. 11. Kreativní workshop. Vánoční jarmark se uskuteční 28. 11., kde Spolek 
rovněž pomůže dle domluvy se školou. 
 
Krátce bylo diskutováno i pokračování projektů v roce 2025 s tím, že se hledá z řad členů či 
příznivců SRPŠ nový koordinátor projektu Profesí pod pokličkou, který škola vnímá jako velmi 
přínosný pro žáky osmých ročníků. 
 
Paní ředitelka dále tlumočila prosbu učitele Hrazdíry, který požádal SRPŠ o příspěvek na 
ubytování a dopravu pro žáky, kteří budou prezentovat náš školní časopis KONEV na 
celorepublikovém finále o nejlepší školní časopis. Akce proběhne v listopadu 2024 v Brně. Jde o 
historicky první takto vysoké ocenění školního časopisu v naší škole.  
Vzhledem k tomu, že z předpokládaných projektů neproběhl Ples SRPŠ, navrhli přítomní členové 
SRPŠ využít část nevyčerpané částky rozpočtu na úhradu těchto nákladů, a to do výše 15.000 Kč. 
 

Schvalování: pro 9 přítomných, proti 0, zdrželi se 0. 

5. Vyhlášení voleb do výkonného výboru a kontrolní komise SRPŠ 

 Vzhledem k tomu, že funkční období členů výkonného výboru i kontrolní komise je dvouleté, je 
třeba do konce roku 2024 (předpoklad přelom listopad/prosinec) svolat členskou schůzi, jejímž 
předmětem bude volba členů výkonného výboru a kontrolní komise Spolku.  

 
Přes skutečnost, že akce i aktivita SRPŠ se těší vzrůstající oblibě, počet aktivních členů stagnuje. 
Z diskuze na toto téma vzešel již na minulých schůzích probíraný model obvyklý na jiných školách, 
kdy se členy SRPŠ automaticky stávají třídní důvěrníci. Souběh schůzek třídních důvěrníků a 
členských schůzí by zvýšení počtu aktivních členů SRPŠ mohl napomoci. Výkonný výbor přednese 
tento návrh na příštím setkání třídních důvěrníků v listopadu tohoto roku. 
 
SRPŠ při volbách bude muset reagovat na skutečnost, že dlouholetá předsedkyně výkonného 
výboru paní Kolaříková se již nehodlá účastnit volby do výkonného výboru na další funkční období 
(nebude mít už dítě na ZŠ). 

 
6. Závěr 
 

Členové výkonného výboru poděkovali všem přítomných členům za velmi konstruktivní debatu i 
ochotu aktivně se podílet na realizaci jednotlivých projektů SRPŠ. 
 

 
Přílohy:  

- Listina přítomných 
 
V Praze dne 10.10.2024 
 
Zápis vyhotovila: Radka Jínová / Vladimíra Kolaříková 
Zápis schválil/a: Vladimíra Kolaříková / Radka Jínová / Radomír Švec    
  


